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Tid: 13.00-17.30 

Plats: Sjöfartssalen Rådhuset 

Närvarande 
Joel Dahlman Zakrisson, Chalmers studentkår 

Sofia Börjesson Rintala, Chalmers studentkår 

Alva Limbäck, Chalmers studentkår (kommande representant) 

Samuel Martinsson, Chalmers studentkår (kommande representant) 

Ella Olausson, Göta studentkår 

Siri Larsson, Göta studentkår (kommande representant) 

Gabriella Näslund, Göteborgs förenade studentkårer (GFS)  

Romina Houshmand, Göteborgs förenade studentkårer (GFS) 

Melker Wargbaner, Göteborgs förenade studentkårer,  GFS (kommande representant) 

Viktor Sjödahl, Göteborgs förenade studentkårer GFS (kommande representant) 

Adam Järvinen, Sahlgrenska akademins studentkår, SAKS 

Miriam Ståhlgren, Konstkåren 

Alexandra Stenlund (C) till kl.17.00  

Gustav Öberg (S)  

Thomas Larsson (MP) 

Hannah Lind (M) till kl. 14.30  

Elisabeth Ericson, Chalmers tekniska högskola 

Johan Häggman, Göteborgs Universitet 

Birgitta Bergerlind, Göteborg & Co 

Stella Donning, Handelshögskolans studentkår från kl.16.00 

 

Ej närvarande: 

John Edström (V) 

Daniel Perlkvist (SD) 

Mattias Arvidsson (D) 

Kalle Bäck (KD) 

Melker Torslén (L) 

Maja Karlsson , Göteborgs Scen & kulturkår 

Övriga närvarande 

Kaj Larsson, Stadsledningskontoret 

Katja Knuutinen, Stadsledningskontoret 

Justeringsdag: 2024-06-18 

Sekreterare  

Katja Knuutinen 
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1. Mötets öppnande 

Ordförande Gustav Öberg hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 

 

2. Val av justeringsperson 

Gabriella Näslund, GFS, väljs till justeringsperson. 

 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställs utan tillägg. 

 

4. Föregående protokoll 

Inga synpunkter på föregående protokoll som läggs till handlingarna. 

 

5. Presentationsrunda  

Presentationsrunda genomförs. 

6. Introduktion med kort historik om Studentforum och presentation 

Göteborgs Stad  

Gustav Öberg, ordförande Studentforum berättar om Göteborgs Stads 

organisation och Studentforum. Staden har 600 000 invånare och 58 000 

anställda. Kommunstyrelsen Om kommunstyrelsen - Göteborgs Stad 

(goteborg.se) har uppsiktsplikt över alla kommunala nämnder. Nämnderna 

har olika styrdokument att ta hänsyn till där kommunfullmäktiges budget är 

den viktigaste eftersom den står över andra styrdokument.   

 

Kommunalt beslutsfattande hanteras genom ärenden och initieras vanligtvis 

genom ett tjänsteutlåtande (TU), men kan även vara helt politiskt. Det finns 

även medborgarförslag som nämnderna hanterar. Det behövs ett 

majoritetsbeslut i kommunstyrelsen för att ett ärende ska gå vidare till 

kommunfullmäktige. 

Motioner är yrkanden från kommunfullmäktigeledamöter. Motioner behöver 

ingen majoritet i kommunstyrelsen eller annan nämnd för att läggas fram till 

kommunfullmäktige. Motioner skickas alltid på remiss till berörda nämnder 

Ordförande 

Gustav Öberg (S) 

Justerande 

Gabriella Näslund (GFS) 

 

  

 
 

 
 

  

  

  

https://goteborg.se/wps/portal/start/kommun-och-politik/kommunens-organisation/kommunstyrelsen/om-kommunstyrelsen
https://goteborg.se/wps/portal/start/kommun-och-politik/kommunens-organisation/kommunstyrelsen/om-kommunstyrelsen
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och styrelser. Motionen bereds av kommunstyrelsen innan beslut i 

kommunfullmäktige. 

 

Kommunfullmäktige består av 81 ledamöter: Platserna fördelas 

proportionellt efter antalet röster som varje parti får i kommunvalet vart 

fjärde år. Dessutom har varje parti ett antal ersättare. Sammanlagt består 

kommunfullmäktige av 81 ledamöter och 44 ersättare. 

Ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige 

Det finns 730 förtroendevalda i Göteborg, ca 18 av dessa är heltidspolitiker. 

Det finns 47 politiska sekreterare, fördelade efter antal kommunalråd.  

 

Studentforum i Göteborg är en ganska unik organisation med politisk 

representation som ligger under kommunstyrelsen. Studentforum är ett av 

flera råd under kommunstyrelsen. Studentforum beslutar över sin budget 

och är en remissinstans i frågor som rör studenter och ett diskussionsforum 

med möjlighet att skapa kontakter mellan studenter och politiker. I 

Studentforum kan många olika frågor lyftas men det kan ibland vara svårt 

att följa resultat över tid. 

 

Studentforum har funnits sedan 2003 med syftet att öka dialogen mellan 

studenter och politiker. Beslut kan enbart fattas om forumets form och 

innehåll. Frågor som ofta behandlas på Studentforum är: bostäder, 

studenters hälsa, kollektivtrafik, samverkan mellan stad och lärosäte, 

arbetsmarknadsfrågor, samt är en remissinstans. Studentforums 

påverkansarbete genom tiderna har bland annat fått till rabatt i 

kollektivtrafiken för studenter.  

 

Studentforum antecknar informationen 

 

7. Presentation av SOM-rapporten om trygghet i Göteborg 

Kaj Larsson, planeringsledare stadsledningskontoret presenterar den senaste 

SOM-undersökningen om trygghet med fokus på studenter. 

https://www.gu.se/sites/default/files/2024-

04/Trygghet%20i%20G%C3%B6teborg%202023.pdf 

 

SOM gör undersökningar sedan 2016, i denna undersökning har 355 

studenter har svarat.  691 i åldern 16-29 har svarat. 9000 har fått frågan, av 

dessa är det 50 % som svarar.  

Sammanfattningsvis visar undersökningen att: 

• Studenter tycker att Göteborg är en trygg och säker stad 

• Studenter verkar ungefär lika trygga som göteborgarna i stort.  

• Studenter känner sig något mer trygga på bibliotek än andra, men 

något mindre trygga på torg och i butiker.  

• Studenter är mer positiva till utvecklingen i bostadsområdet än andra.  

https://politiker.goteborg.se/viewOrganization.jsf?id=8f8da821-ebcd-4d1a-8a91-b1427de24de5
https://www.gu.se/sites/default/files/2024-04/Trygghet%20i%20G%C3%B6teborg%202023.pdf
https://www.gu.se/sites/default/files/2024-04/Trygghet%20i%20G%C3%B6teborg%202023.pdf
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• Studenter verkar begränsas mer i vardagen än andra på grund av oro 

för att utsättas för brott.  

• Studenter avstår oftare från aktiviteter. 

• Unga kvinnor mer otrygga än andra och särskilt i jämförelse med män. 

• Kvinnor, unga och studerande använder mer säkerhetsåtgärder. 

 

Undersökningen ska stimulera till fördjupade dialoger och hjälpa till med att 

hitta fokusområden. Arbetet behöver vara kunskapsbaserat och bygga på 

kunskap om brott och otrygghet, orsaksanalyseras och leda till åtgärder. 

Åtgärderna kan till exempel vara trygghetsvandringar med universitetet och 

hyresvärdar. Det går också att jobba vidare med siffrorna och fördjupa sig i 

dessa. 

Reflektioner och frågor från Studentforum: 

• Hur är korrelationen mellan unga vuxna,  säkerhetsåtgärder och 

brottsoffer? 

• Finns liknande data från andra städer? BRÅ gör undersökningar i 

många städer 

• Låg svarsfrekvens? Frågorna ställdes ändå på 10 språk  

• Finns det andra förslag på åtgärder? 

• Ställen man är otrygg på. Identifiera och göra trygghetsvandringarför 

att säkerställa var man är otrygg.  

• Har det gjorts trygghetsvandringar genom 

studentbostadsstiftelserna? 

  

Studentforum antecknar informationen och diskussionen 

8. Rapport om Studentforum som referensorganisation till 

näringslivsstrategiska programmet 

Joel Dahlman Zakrisson, Chalmers Studentkår är studentforums 

representant för Studentforum som referensorganisation för 

Näringslivsstrategiska programmet (NÄSP) 

Målbild för programmet är att skapa 120 000 nya jobb i Göteborgsregionen. 

Studentforum en av referensorganisationerna till programmet 

 

Utvärdering av stormötet 15 april 

• Mål: 24 studenter (21 anmälda)  

• Ny process i samarbete med BRG  

• Alla dök inte upp – låg återkopplingsgrad  

• Ojämn fördelning mellan kårerna  

• Ojämn fördelning mellan strategiska områden  

• Svårigheter att förmedla vad stormötet innebär och varför man borde 

delta 
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• Översikt över året, planering inför det årliga stormötet och rekrytera 

studenter till det mötet, 

• Förbättrad beredning inför stormötet  

• Bra inflygning kring nulägessituationen och framtidsvisionen under 

mötet  

• Varierande kvalitet på diskussioner  

• Förbättringspotential kring vilka som satt på borden 

 

Rekommendationer framöver: 

• Diskussionsgrupper i Studentforum för att ta fram mer konkreta 

förslag och påbörja rekryteringen tidigt  

• Överintag av antalet studenter då det högst troligt kommer vara 

återbud, sikta på drygt 30  

• Återanvänd material och utveckla rekryteringsprocessen vidare med 

BRG   

• Koordinera fördelningen mellan de strategiska områdena för en 

jämnare fördelning över borden  

• Högre närvaro från politiker 

 

Studentforum antecknar informationen och diskussionen 

 

9. Presentation av vad Studentforum har gjort under verksamhetsåret 

2023-2024 

Sofia Börjesson Rintala, Gabriella Näslund, Gustav Öberg och Romina 

Houshmand presenterar vad verksamhetsårets sammanträden behandlat. 

 

10. Beslut om verksamhetsberättelse för Studentforum 

Beslut: Studentforum beslutar att godkänna verksamhetsberättelsen för 

Studentforum ht23-vt24. 

11. Utvärdering av Studentforums arbetsformer och förväntningar på 

kommande verksamhetsår 

Diskussion i smågrupper utifrån vad som varit bra under året och vad man 

vill göra kommande år. 

 

Varit bra och bör finnas med framöver: 

• Erfarenheter och dragningar av studenter 

• Givande information och bra ämnen 

• Förståelse och insikt 

• Remissinstans 

• Inledande presentation om Studentforum och stadens organisation 
 

Förbättringsmöjligheter: 

• Flera diskussioner i smågrupper 
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• Mer utrymme för dialog 

• Politiker presenterar aktuella ämnen som behöver input från 

studenter 

• Hitta metoder för det goda samtalet 

• Arbete med studentstrategi 

• De tidigare representanterna medverkar i framtagandet av 

verksamhetsplan (för att möjliggöra steg framåt) 

• Mer informationsutbyte 

• Även prata smalare frågor (tex Konstkårens frågor) 

• Mer kontinuerlig uppföljning för att se att utbytet leder till 

förändring 

• Politikerna presenterar tydligare vad de gör/har gjort för studenterna 

• Höra mer om partispecifika ståndpunkter 

• Färre presentationer vid varje sammanträde (max 2 st) 

• Närvaron 

• Jobba vidare med nyckeltal 

• Hålla kontakten mellan sammanträden 

 

 

Studentforum antecknar diskussionen och tar med till kommande 

verksamhetsår. 
 

12. Beslut mötestider ht24-vt25 

Studentforum 2024-

2025 

  

Beredning med lunch 

kl. 12-14 

Beredning kl.13-14 

(digitalt) 

Sammanträde kl.16-18  

Torsdag 22 augusti  Onsdag 4 september 

Onsdag 16 oktober Tisdag 19 november Onsdag 27 november 

Tisdag 17 december Tisdag 21 januari Onsdag 29 januari 

Tisdag 4 februari Tisdag 1 april Onsdag 9 april 

Torsdag 24 april Tisdag 3 juni Onsdag 11 juni 

ev.förlängt möte 

inklusive kickoff 

Beslut: Studentforum beslutar att godkänna mötestiderna enligt ovan förslag 

13. Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

 

14. Mötets avslutande 

Ordförande Gustav Öberg tackar för ett bra möte och ett bra verksamhetsår.  

 


